
Ekoskolas sapulce 

 

    26.09 bioloģijas kabinetā notika Ekoskolas aktīvistu sapulce un tika izveidota šī gada 

Ekopadome. Sapulcē apspriedām vairākus jautājumus un idejas. Sapulcē sadalījām 

ekopadomes pienākumus. Ekopadomē ir 15 dalībnieki no 5.-12. klases. Sapulcē arī piedalījās 

direktores vietniece mācību darbā- Ērika Ormane, direktores vietnieks saimnieciskajos 

jautājumos- Māris Āķis, direktores vietnieks audzināšanas darbā- Ingus Pavinkšnis, vecāku 

pārstāve- Gita Grīnberga. 

Par ekoskolām 

   Ekoskolas darbojas 70 pasaules valstīs un 56249 skolās. Kopumā ekoskolu padomēs 

piedalās 19,4 miljoni skolēnu. Šī programma tika dibināta 1992. gadā. Mūsu skolai  tikts 

piešķirts ekoskolas karogs 13. reizi, šogad centīsimies to iegūt 14. reizi! 

Sadalītie pienākumi: 

Ekopadomes prezidente- Kate Kaļķe 

Ekopadomes prezidentes vietniece- Lana Petrokaite 

Fotogrāfe- Emīlija Zaure 

Afišu noformētājas- Sabīne Meteņko, Agnete Meteņko 

Preses sekretāre- Lauma Leļa 

Informāciju mājaslapā ievietos- sk. Ērika Ormane 

Ekodēļa noformētāja- Elīza Straģe 

Ekoskolas koordinators- sk. Ineta Karelsone 

   Skolēni izteica priekšlikumus dažādiem pasākumiem un aktivitātēm par šī gada tēmu 

“Atkritumi”. Viens no skolēnu priekšlikumiem bija, lai skolas iekšā tiktu novietotas 

miskastes speciāli paredzētas  plastmasai un papīram. Skolotāja Ērika Ormane ierosināja 

ekskursiju uz SIA “Getliņi”. Šie ierosinājumi tiks apspriesti ar skolas direktori Svetlanu 

Vāvernieci un skolas saimnieku Māri Āķi. Nākošajā ekostundā klases veiks vides 

novērtējumu. 

   Lauma Leļa 

 

 


